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Saksnr. Utval Møtedato
003/23 Utval for næringsutvikling og drift 08.02.2023

Meldingar og orienteringar til utval for næringsutvikling og drift 08.02.2023
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Meldingar vert tekne til orientering

Utval for næringsutvikling og drift 08.02.2023:

Handsaming:
Det vart gjeve følgjande meldingar/orienteringar:

- Unesco biosfære - v/Kari Evensen Natland
- Prosjekt Havbyen Bergen . v/Vidar Aarhus
- Hauge Aqua/Ovum - "Egget" - v/Cato Lyngøy

Orientering v/PSW gjekk ut og vert sett opp seinare.

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg:

Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

For å få eit heilskapleg perspektiv på biosfæreområdet er det interessant og viktig å arbeida vidare 
med biosfærearbeidet i eit næringsperspektiv. Utvalet vil peika på at dette er ein sentral del av 
biosfæreområdet sin visjon og modell, om ein skal sikra berekratfig bruk av ressursar for framtida. 
Derfor vil utvalet oppmoda til endå meir fokus på denne delen av biosfærearbeidet framover.

Utval for næringsutvikling og drift takkar for orienting om Havbyen Bergen. Det er spennande og 
svært viktig å sjå og utnytta mogelegheitene som ligg i prosjektet, og utvalet ser fram til vidare 
orienteringar seinare etter kvart som det er naturleg.

Utvalet takkar for interessant orientering frå Hauge Aqua/Ovum. Det er svært spennande å sjå korleis 
nye teknologiske løysingar kan gje gode gevinstar til lønnsomheit og miljø i ein så viktig bransje som 
havbruksnæringa. Utvalet ønskjer lukke til vidare med arbeidet.

Utvalet vedtok samrøystes S. Lavik sitt framlegg til vedtak.

ND- 003/23 Vedtak:
Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar.

For å få eit heilskapleg perspektiv på biosfæreområdet er det interessant og viktig å arbeida vidare 



med biosfærearbeidet i eit næringsperspektiv. Utvalet vil peika på at dette er ein sentral del av 
biosfæreområdet sin visjon og modell, om ein skal sikra berekratfig bruk av ressursar for framtida. 
Derfor vil utvalet oppmoda til endå meir fokus på denne delen av biosfærearbeidet framover.

Utval for næringsutvikling og drift takkar for orienting om Havbyen Bergen. Det er spennande og 
svært viktig å sjå og utnytta mogelegheitene som ligg i prosjektet, og utvalet ser fram til vidare 
orienteringar seinare etter kvart som det er naturleg.

Utvalet takkar for interessant orientering frå Hauge Aqua/Ovum. Det er svært spennande å sjå korleis 
nye teknologiske løysingar kan gje gode gevinstar til lønnsomheit og miljø i ein så viktig bransje som 
havbruksnæringa. Utvalet ønskjer lukke til vidare med arbeidet.

Politisk handsaming
Saka skal avgjerast i utval for næringsutvikling og drift.

Saksopplysningar 

Det vert lagt fram følgjande meldingar og orienteringar:

1. Orientering PSW – v/Kjetil Fjellanger, orientering om erfaringar med Mongstadprosjektet Fase 2 

2. Havbyen Bergen – v/Vidar Aarhus, orientering om Havbyen Bergen og partnarsamarbeid med Alver 
kommune 

3. Hauge Aqua – v/Cato Lyngøy, orientering om «Egget»

4. UNESCO Biosfære – v/Kari Evensen Natland, orientering om koplinga UNESCO Biosfære og næringsutvikling

Før møtet vert det bedriftsbesøk hjå Framo Flatøy – frammøte på Flatøy kl. 9.30.


